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W imieniu spoleczno$ci lokalnej osiedla Leopoldowo zwracam si9 z prodb4 o zamontowanie

progu zwalniaj4cego na drodze dojazdowej do blok6w mieszkalnych w celu poprawy

bezpieczeristwa mieszkaric6w a w szczegllno{ci bawi4cych sig na podw6rkach dzieci.

Z wyrazam) szacunku
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